
 

                 Berg menighetsråd 
                                 INNKALLING 

 

 

Møtested: Arbeidskirken 

Møtedato: Onsdag 23.mai 2018 

Tid: 18:30 – 21.30 

SAKSLISTE NR: 6/18 

 

Åpning: Bjørn   Servering: Åsmund     Rydding: Øystein/Liv Randi 

 

SAKNR. 53/18:  GODKJENNING AV REFERAT FRA 16. APRIL 

 

SAKNR. 54/18:  PRESTEN HAR ORDET 

    Konfirmantarbeid 

 

SAKNR. 55/18:  ØKONOMI  

 

SAKNR. 56/18: NYTT FRA UNDERGRUPPENE 

 

SAKNR. 57/18:  SOMMERAVSLUTNING HOS HANNE OG ÅSMUND 

 

SAKNR. 58/18: UNGDOMSKLUBB 

Status v/Heidi 

  

SAKNR. 59/18: INNSPILL FRA MENIGHETEN OM AKTIVITETER PÅ 

ÅRSMØTE 

 

SAKNR. 60/18: HØSTENS PROGRAM  

 Mitt nabolag 2 17.10.18. Liv Randi er kontaktperson- 

   Konsert med havfruene m/matservering.  

Julekonsert med Tunklang blir ikke noe.  

Konsert med Jan Ivar 

Gudstjeneste med Larvik kammerkor 

Redigering av programmet og distribuering 

 

SAKNR. 61/18: STATUS NY PREST I BERG 

  

SAKNR. 62/18: REFERATSAKER   

   Evt. utredning av alternativ til lysgloben 

    

SAKNR. 63/18: EVT 

    

VELKOMMEN TIL MØTE! 

 

 



 

                 Berg menighetsråd 
                                 MØTEBOK 

 

 

Møtested: Arbeidskirken 

Møtedato: Onsdag 23.mai 2018 

Tid: 18:30 – 21.30 

SAKSLISTE NR: 6/18 

 

Tilstede: Bjørn Kinserdal, Ole Bjørn Normandbo, Heidi Løvereide Kjær, Eldbjørg Evensen, 

Ottar Haugen, Åsmund Brøvig, Thorbjørn Gundersen, Øystein Vestmoen, Anita Baann Hovd 

(fra 20.00) og Toril Sæves Jacobsen 

 

Forfall: Liv Randi H. Johnsen  

 

Bjørn åpnet med å snakke om søndagens tekst fra Apgj.2 som tar for seg pinsen. 

 

SAKNR. 53/18:  GODKJENNING AV REFERAT FRA 16. APRIL 

Referatet ble godkjent og undertegnet. 

 

SAKNR. 54/18:  PRESTEN HAR ORDET 

Konfirmantarbeid 

Konfirmasjonsgudstjenestene i år gikk fint, men det var veldig fullt i arbeidskirken. Det ble 

drøftet hvorvidt vi skal sette en begrensning på hvor mange gjester det kan være per 

konfirmant. 

Til neste års konfirmanter er det sendt ut et invitasjonsbrev til de som er døpt. Dette er et 

tilbud om konfirmasjonsundervisning fra høsten 2018. Det er sendt ut til 25 slike invitasjoner 

til de i sognet som er døpt.  Arbeidet tenkes settes i gang selv om den nye presten i Berg 

sannsynligvis ikke tiltrer før sep./okt. For 2018 er det bestemt følgende datoer: 

14. oktober presentasjongudstjeneste 

12. mai konfirmasjon. 
 

SAKNR. 55/18:  ØKONOMI  

Ottar har ved to anledninger søkt om ledige midler til trosopplæringsmidler til 

ungdomsklubben vår.  

Økonomien er stabil, men en noe redusert likviditet i perioden fra forrige MR. Det forventes 

at inntekt fra bruktbutikken tar seg opp mot sommeren. 

Konserten med Liv Neslowe gikk med et underskudd på ca. 4300. MR ønsker at slike 

konserter går i null for framtiden. Vi ønsker neste gang også å se på tidspunktet for konserten, 

og kanskje ikke våren er den beste årstiden. 

 

SAKNR. 56/18: NYTT FRA UNDERGRUPPENE 

Diakoniutvalget: Vigdis Kiil har deltatt på diakonikveld i Romberggata i forbindelse med 

sammenslåingen av Larvik og Lardal kommune og prostier. Møte var en gjennomgang av 

arbeidet som var blitt gjort i «gamle» Larvik og Lardal. I tillegg var det lagt opp til en drøfting 

rundt hvordan arbeidet skal ta sin form i den nye kommunen. Denne delen av programmet ble 

det ikke tid til.  



Bruktbutikken: Nå begynner omsetningen å ta seg opp mot sommeren. Vi forventer en god 

aktivitet rundt loppemarkedet. Butikken er bemannet fram til august, og vil være oppe i hele 

sommer.  

Det blir rigging til loppemarked fra 28.5 til 31.5 fra kl. 17.00. Alle oppfordres til å delta. 

Huskomiteen: De var representert i Nanset kirke for å se på en båt som skal erstatte 

lysgloben. Se sak under evt.  

 

SAKNR. 57/18:  SOMMERAVSLUTNING HOS HANNE OG ÅSMUND 

Det blir sommeravslutning med grilling i hagen hos Åsmund og Hanne 3. juni.  

Dagen starter med Barnas gudstjeneste, og derfor blir det ikke søndagsskole. Barnekoret 

Gospelino deltar på gudstjenesten, men hadde ikke mulighet til å være med på grillingen 

etterpå.  

Åsmund har kontroll på samlingen etter gudstjenesten, og han sier ifra hvis han trenger  

hjelp.  

 

SAKNR. 58/18: UNGDOMSKLUBB 

Status v/Heidi 

Klubben skal hete Guts. 

I Langesund kirke har de også en klubb som heter det. Det er Guts Langesund. Vi blir Guts 

Larvik. Vi får bruke samme logo, og utveksler erfaringer og tips med hverandre. Det brukes 

sosiale medier til å markedsføre. 

Det er kjøpt inn en ny sofa som skal plassere på ungdomsrommet i kjelleren. Det jobbes 

videre med interiøret i kjelleren.  

Guts blir, i alle fall i starten, én lørdag i måneden. Ser vi at oppslutningen er stor, og det også 

er lett å få voksenledere, kan det være aktuelt å øke til to ganger i måneden. 

Klubben kommer til å ha åpent fra kl. 19.00 til kl. 22.30. 

Hver klubbkveld har et tema, men det blir alltid mye tid til å bare «henge sammen», spille, 

handle i kiosk. Det vil være kiosk der det selges brus og godteri, og toast. 

Høstens datoer. Det blir tredje lørdag i hver måned.  

15.09 

Offisiell åpning  

Konsert med Obi One (det er ungdomspatoren i Langesund kirke, som også er leder for Guts 

Langesund.) 

 

20.10 

Bollywood (Bangladesh/India-tema i form av pynt, snacks, misjon/bistandsinfo og en 

Bollywood-spillefilm) 

 

17.11 

Game Night (Både dataspill og andre typer spill. Muligens LAN hvis vi har nok nettkapasitet. 

Muligens overnatting, hvis vi får til med å skru av alarm og at vi er nok voksne.) 

 

15.12 

JuleGuts (Julepynta klubb, pepperkaker, julemusikk, julebudskapet…) 

 

 

Trosopplæringsutvalget skal ikke være et styre for klubben fremover, det blir dannet et eget 

styre der også ungdommene er representert. 



Stine K. Hovd ansatt i 10% stilling av kirkevergekontoret.  

MR er imponert over godt arbeid. 

  

SAKNR. 59/18: INNSPILL FRA MENIGHETEN OM AKTIVITETER PÅ 

ÅRSMØTE 

Denne saken ble utsatt til neste møte. 

 

SAKNR. 60/18: HØSTENS PROGRAM  

Mitt nabolag 2: 17.10.18. Liv Randi er kontaktperson og har kontroll på dette. 

Konsert med havfruene m/matservering: 25.10.18 

Julekonsert med Tunklang: blir ikke noe dette året. 

Konsert med Jan Ivar: blir sammen med Havfruene dette halvåret 

Gudstjeneste med Larvik kammerkor: 16.9.18. Jan Ivar har kontakten med dem. 

Redigering av programmet og distribuering: Alle datoer ol. må være inne innen midten av 

juli. Heidi ønsker en som læres opp til vårprogrammet 2019, vi må finne en kandidat før jul. 

Vennegjengen: MR spør om de kan delta på en gudstjeneste i løpet av høsten. Ottar spør, og 

avtaler en evt. dato.  

Atle Pettersen og Gla´vox: 2.des venter på videre mail. Det er grøtfest på Nesjar og utdeling 

av 4årsbok samtidig. MR ønsker konserten, men en annen dato. Hvis ikke dette er mulig 

takker vi nei til konserten. Kan dette evt. utsettes til vårsemesteret. 

Himmel over Børen sjø: Vi samarbeider med Brunlanes frikirke. Per Arne Dahl er villig til å 

arrangere dette. Undertittelen er «om gudstroen i Hans Børlis diktning. 

 

SAKNR. 61/18: STATUS NY PREST I BERG 

Ole Bjørn har vært med på intervjuer i Tønsberg i dag. Ansettelsesrådet bestod av: 

Stiftsdirektør Rolf Siemoen Andersen 

Prost i Larvik Sølvi Lewin, ledet konferansene. 

Tillitsvalgt Kapellan i domkirken 

Rådgiver personal Eli Irene Fjose 

Leder i menighetsråd Berg Ole Bjørn Normandbo 

Rådet presiserer at vi har vært heldige som har 7 søkere der flere kan gjøre en god jobb 

I Berg menighet. Det har vært tre kandidater til intervju. Ingen av disse har søkt på andre  

Jobber i denne omgangen. 

 

Vår oppgave som MR er nå å se på den informasjonen som er tilgjengelig, og sammenligne  

den med stillingsannonsen. Deretter skal vi gi en prioritert innstilling på tre kandidater med en  

begrunnelse for prioriteringen.   

 

Etter diskusjonen ble det ytret ønske om å få saken bedre opplyst før MR tar stilling til  

hvilken kandidat vi ønsker. Referat fra intervjuene ble igjen etterspurt.  

Representanter fra MR ønsket at det skulle refereres og stemmes for følgende forslag: 

Første avstemming:  MR ønsker å utsette saken for å be om intervjuene.  

1 stemme for og forslaget faller. 

Andre avstemming:  Vi sender en oppfordring til bispedømmekontoret om at praksis bør 

endres ved at det inkluderes skriftlig referat fra intervjuene i 

dokumentene som sendes MR ved ansettelse av sokneprest.  

5 stemmer for og 5 stemmer mot.  

Da avstemmingen endte med stemmelikhet, ble vi enige om at 

avstemmingen protokollføres, men at det ikke sendes en egen uttalelse.   



MR innstilte tre kandidater i prioritert rekkefølge. Innstillingen og begrunnelsen blir sendt til 

innstillingsrådet v/ prost Sølvi Lewin.  

 

SAKNR. 62/18: REFERATSAKER   

Evt. utredning av alternativ til lysgloben. MR vedtar at denne prosessen settes i gang.  

    

SAKNR. 63/18: EVT 

Neste MR flyttes til tirsdag 19.juni.  

    

VELKOMMEN TIL MØTE! 

 

 

 


